
کاپیتان سال های دور تیم ملی و اسطوره فوتبال ایران گفت: 
»رایکوف« زیربنای فوتبال نوین ایران را ریخت و »اوفارل« کار 

این مربی را با مدرن سازی، تکمیل کرد. 
 شخصیت 

حسن روشن دربــاره درگذشـــت »فرانک.اوفارل«، 
سرمربی ایرلندی پیشین تیم ملی فوتبال ایران 
که در فاصله سال های ۵۳ تا ۵۵ عهده دار هدایت 
ایران بود و پس از قهرمانــی در بازی های آسیایی 
و صعود به المپیک ایــران را ترک کرد، اظهارکرد: 

»اوفارل« یک انسان واقعی بود؛ یک مربی. به 
اعتقاد من »رایکوف« زیربنای  فوتبال 

ایران را ســاخت و »اوفارل« هم آن 
را تکمـــیل کرد. جالب این بود که 
برعکس کـی روش، چنــد دستیار 
ایرانی مانند مهاجرانــی، حبیبی و 
صالح نیا را هم در کنــار خود داشت 
و کار را به آنها یــاد داد. بعداز رفتن 

»اوفارل« از ایران، مهاجرانی سکان 
هدایت تیم ملی را به دست گرفت و نتایج 

خوبی در جام ملت های آسیا، المپیک و جام جهانی به خصوص 
در آرژانتین کسب کرد. 

 معمار
او در واکنش به اینکه برخی »اوفارل« را معمار و به نوعی 
دریچه ورود به عرصه فوتبال جهانی می دانند، بیان داشت: با 
تغییر نسلی که صورت گرفت، اوفارل جوانانی را به تیم ملی 
آورد که بعدا پیکره اصلی تیم ملی را ساختند. در ابتدا هم 
گفتن که شما اگر بخواهید یک آپارتمان ۱۰۰ طبقه هم 
بسازید، باید زیربنای محکمی داشته باشید. رایکوف 
این کار را کرد و فونداسیون فوتبال ما را ریخت. اوفارل 
به مدرن سازی فوتبالمان کمک کرد. رایکوف یک 
مربی اهل اروپای شرقی و یوگسلاوی بود. در 
آن دوران اکثر مربیان بزرگ اروپا، اهل اروپای 
شرقی بودند. همان طور که گفتم رایکوف 
قدم اول را برداشــت و در ادامه اوفارل تیم 
را به سبک تیم های اروپای غربی آماده 
کرد.. به اعتقاد من رایکوف و اوفارل به 
اضافه مهاجرانی بهترین مربیان ملی 

ما هستند. 

 ارتباط 
این پیشکسوت فوتبال درباره ارتباطش با فرانک.اوفارل 
اظهارکرد: او با همه بازیکنان تیم ملی در تماس بود اما به عنوان یک 
مربی ایرلندی، بسیار خانواده دوست بود. خانواده اوفارل هم در 
ایران حضور داشت و من و همسرم در اوقات فراغت مان با خانواده 
اوفارل به گردش می رفتیم و از امکان مختلف بازدید می کردیم. 

 دیکتاتور؟!
او در واکنش به اینکه نشریات انگلیسی به اوفارل لقب دیکتاتور 
را داده بودند، ادامه داد: اصلا چنین چیزی نبود. او وقتی به ایران 
آمد، به تازگی از تیم منچستریونایتد جدا شده بود. اوفارل؛ جرج.

بست را ادب کرد و چند سال بعد هم جرج.بست بابت رفتارش 
معذرت خواهی کرد. 
 رفتن از ایران 

روشن در پاسخ به این سوال که چرا اوفارل بعداز اتمام 
قراردادش، از ایران رفت و قرارداد این مربی تمدید نشد، اظهارکرد: 
ایشان بزرگ ترین کار را کردند. اوفارل شاگردان خوبی را تربیت 
کرده بود. او مشاهده کرد که مهاجرانی می تواند کار او را به خوبی 
انجام دهد و اعلام کرد که قصد ادامه همکاری ندارد و می خواهد 
استراحــت کند و به خبرنگاری بپردازد. وقتی دید امثال 
مهاجرانی و حبیبی هستند، گفت دیگر به من )اوفارل( نیازی 
ندارید. مهاجرانی هم رفاقت در تیم را افزایش داد و تیم کامل 
شد و قهرمان جام ملت های آسیا شدیم و خیلی راحت هم به 
جام جهانی و المپیک رفتیم. این اتفاق در شرایطی بود که از 2 قاره 

آسیا و اقیانوسیه فقط یک تیم به آن مسابقات می رفت. 

حسن روشن: 

»اوفارل« فوتبال ایران را مدرن کرد
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دیدگــــــاه
»پرسپولیس« شانس قهرمانی دارد 

شاگردان یحیــی گل محمدی برخلاف نتیجه ای که رقم 
خورد موقعیت های خوبی داشتند و می توانستند صنعت نفت 
را در آبادان شکست دهند، اما متاسفانه در ضربات آخر 
کم دقت بودند و از طرفی دروازه بان صنعت نفت نیز شب 
خوبی را پشت سر گذاشت. همچنین متاسفانه خیلی زود 
دروازه پرسپولیس روی یک اشتباه باز شد و همین موضوع 
باعث شد بازیکنان بازی را با استرس دنبال کنند. حامد لک 
دروازه بان خوبی است. او سال گذشته یکی از ارکان های اصلی 
صعود پرسپولیس به فینال آسیا بود و نمایش قابل قبولی از 
خود ارائه داد تا جای خالی بیرانوند حس نشود. او پتانسیل 
بالایی دارد و حتی می تواند مثل گذشته نیز به تیم ملی دعوت 
شود. اما موضوعی که مشخص است این است که او به هیچ 
وجه تمرکز ندارد و همین موضوع عملکرد او را تحت الشعاع 
قرار داده است و موجب شده در چند بازی اشتباه کند. 
متاسفانه بسیاری از بازیکنان مدنظر گل محمدی جذب 
نشدند و از طرفی مشکلات مالی هم گریبانگیر تیم شده 
است و همچنین نگاه که می کنیم می بینم پروسه انتخاب 
مدیرعامل پرسپولیس ۵ ماه طول کشید آن هم در حالی که 
مدیریت قبلی به تازگی با کارگزار جدید به توافق رسیده بود. 
متاسفانه بازیکنانی که جذب شده اند نیز نتوانستند جانشین 
خوبی برای بازیکنان جدا شده ما باشند و به خاطر اینکه 
گزینه های مدنظر گل محمدی جذب نشدند و این بازیکنان به 
ناچار به تیم اضافه شدند. همین موضوع دست و بال کادرفنی 
را بسته است. متاسفانه افتخارات پرسپولیس گویا به کام 
برخی خوش نیامده است و امسال همه جوره برای تضعیف 
این تیم کم نگذاشتند و هر کاری که خواستند کردند تا 
پرسپولیس نتیجه نگیرد و همچنان به کار خود ادامه خواهند 
داد. یحیی هرکسی را خواست گفتند نه، پول نداریم اما در 
مقابل تیم های دیگر اراده می کردند بهترین ها را می خریدند. 
انگار نه انگار که پرسپولیس قهرمان ۵ دوره ایران است و فینال 
لیست آسیا بوده است؛ جوری برخورد کردند انگار این تیم تازه 
به لیگ برتر آمده یا یک تیم معمولی است. از طرفی تغییرات 
مدیریت باشگاه نیز همه چیز را برهم زده است؛ یک مدیر 
تا می آید برنامه خود را اجرا کند جابه جا می شود و می رود. 
به هرحال ثبات یکی از عوامل موفقیت است. جام را روز آخر 
می دهند. ما در شرایط سخت تر از این حضور داشتیم اما نتایج 
خوبی گرفتیم و همه را شگقت  ده کردیم. هنوز هیچ چیز تمام 
نشده است. با تمام بی مهری ها و مشکلاتی که وجود دارد 
پرسپولیس هنوز مدعی قهرمانی است و 9 بازی دست نخورده 
وجود دارد و مطمئن هستم با همین نفرات نیز به راحتی 

می توانیم قهرمان شویم. 

فارس: مجید نامجومطلق درمورد رویایی استقلال با 
نساجی در مرحله یک چهارم  نهایی جام حذفی اظهارداشت: 
نساجی از تیم هایی است که در لیگ ما فوتبال خوبی را به 
نمایش می گذارد و تیمی خــوبی و حرفه ای است. سبک بازی 
و کادرفنی خوبی هم دارد و می تواند برای هر تیمی خطرناک 
باشد. البته تیمی که می خواهد قهرمان شود، باید همه را ببرد 
و فرقی نمی کند حریفش کدام تیم باشد. در جام حذفی، مقام 
دوم نداریم و فقط قهرمان داریم. بازیکن اسبق سرخابی ها 
درخصوص اینکه آیا نتیجه دربی با توجه به اختلاف شش 
امتیازی استقلال با پرسپولیس، می تواند قهرمان لیگ را 
مشخص کند، بیان داشت: هنوز هیچ چیزی برای قهرمانی 
مشخص نیست. 9 هفته و 27 امتیاز مانده که می تواند جدول 
را دگرگون کند. حساسیت دربی بالاست اما نه از این لحاظ 
که قهرمان را مشخص می کند بلکه از لحاظ اینکه سال ها این 
مسابقه حساسیت خاص خودش را داشته است. نتیجه اش 
هم می تواند در روند دو تیم در ادامه بازی ها تاثیرگذار باشد. 

امیدوارم مثل همیشه بازی خوبی باشد.

فوتبــالداخلــی

فرشادپیوس
کارشناس فوتبال

سرپرست کمیته مسابقات سازمان لیگ اعلام کرد که برنامه 
حضور تماشاگران در ورزشگاه ها برای تمام استان هاست و 
فقط مختص دربی تهران نیست. سهیل مهدی درباره تغییر 
تقویم لیگ قهرمانان آسیا و تغییر در برنامه لیگ برتر توضیح 
داد: ما ناچاریم لیگ فصل بعد را زودتر شروع کنیم، چون اگر 
اینطور نباشد پنجره نقل وانتقالات را از دست می دهیم و تیم ها 
نمی توانند قدرتمند در مسابقات آسیایی شرکت کنند. مهدی 
درباره تغییر ساعت برگزاری دربی پیش روی تهران گفت: این 
تصمیم هنوز به سازمان لیگ ابلاغ نشده است. صحبت هایی 
در جلسه بود، ولی هنوز ابلاغیه به سازمان لیگ ارسال نشده 

است. احتمال دارد تغییر کند، چون این بازی رویداد مهمی 
برای ماست و ساعت ۱۵و۳۰ برای بازی مناسب نیست و باید 
زمان برگزاری دربی به میانه روز نزدیکتر باشد. وی درباره 
برگزاری این مسابقه با حضور تماشاگردان توضیح داد: این 
بحث از قبل مطرح شده بود و ما این آمادگی را داریم. بحث 
کرونا بود و ما برای اجرا مشکلی نداریم. پروتکل های اعلامی 
برای تمامی کشور است و شورای تامین استان ها می توانند 
در این باره نظر دهند. سقف اعلامی )۳۰ درصد( برای تمام 
استان هاست. به شرطی که شیوه نامه ها رعایت شوند. »آیا 
جلسه ای با دراگان.اسکوچیچ درباره برنامه های تیم ملی 

خواهید داشت؟«، سرپرست کمیته مسابقات سازمان در 
واکنش به طرح این پرسش افزود: خوشبختانه با نتایجی 
که تیم ملی گرفته، صعود به جام جهانی قطعی است. برنامه 
دو بازی بعدی هم هیچگونه تداخلی با برنامه ما ندارد و بعد 
تیم ملی به سمت آماده سازی می رود و ما هم به سمت اتمام 
لیگ خواهیم رفت. ما تداخلی با برنامه آماده سازی تیم ملی 
نداریم. تداخل برنامه های ما فقط با برنامه های تیم امید است 
که مربوط به یک هفته بوده و باید در مورد آن برنامه ریزی 
شود. مهدی در واکنش به اعتراض باشگاه استقلال به زمان 
برگزاری دیدارهای این تیم بعد از بازی های پرسپولیس 
بیان داشت: مطمئن باشید سازمان لیگ عدالت را برای همه 
تیم ها در نظرگرفته و این سازمان خانه همه تیم هاست. این 
نگرانی طبیعی است و احترام می گذاریم، ولی تصمیم گیری 

با سازمان لیگ است. 

سهیل مهدی: 

حضور تماشاگران برای تمام استان هاست، نه دربی

آرمان ملی: چهل ونهمین مجمع عمومی 
کمیته ملی المپیک روزگذشته در حالی 
در سالن فارسی برگزار شد که تحت تاثیر 
اعتراضات »دبیر« قرار گرفت و البته پای 

»رسول خادم« نیز به میان آمد! 
 اعتراض دبیر

 پس از ارائه گزارش از سوی بابایی، مسئول 
مالی کمیته ملی المپیک، علیرضا دبیر به این 
گزارش شدیدا معترض شد و گفت: بودجه 
قهرمانی و متفرقه در سال ۱۴۰۰ چقدر بوده 
است؟ حتما درباره مباحث مالی در این مجمع 
سوالات زیادی خواهیم داشت. ما که توفیق 
نداشتیم خدمت هیات اجرایی برسیم، اینجا 
مجمع است و سوالات باید مطرح شوند. این 
گزارش ایراد دارد. باید بودجه متفرقه یکجا 
آورده شود. برای فدراسیون ها اینکه بودجه 
قهرمانی چقدر بوده خیلی مهم است ولی 
شما یکجا ذکر کردید. امسال از ۱۶7 میلیارد، 
۵۰ میلیارد به فدراسیون ها دادید، چطور 
بعد ۴ سال متفرقه ها بیشتر می شود؟ او ادامه 
داد: بودجه قهرمانی چقدر بوده است؟ چرا 
می گویید همه آن قهرمانی بوده است؟ من 
به آقای بابایی و »آقاسید« گفتم اینجا مجمع 
است؛ جایی که حسابرس باید صحبت کند و 
مسئول مالی نباید صحبت کند. بابایی گفت ما 
یک ردیف متفرقه داریم که تمام آن هم برای 
قهرمانی است تا وقتی می خواهیم کاروانی 
را اعزام کنیم بتوانیم پوشش دهیم. چون 
ردیف اصلی پاسخگوی یکسری رویدادهای 
مهم را نمی دهد درخواست ردیف متفرقه 
کردیم و با تدبیر دکتر صالحی امیری ردیف 
متفرقه را به ردیف اصلی تزریق کردیم. در 
سال ۱۴۰۰ بودجه قهرمانی ۶۸ میلیارد و 
۶۰۰ بوده است. دبیر در ادامه به صالحی امیری 
اظهارکرد: من حضرتعالی را به عنوان مدیرقوی 
می شناسم. من هم جای شما بودم حتما این 
کار را می کردم که بودجه متفرقه اضافه شود. 
من از وزارت گلایه دارم. اینجا مجمع است 
و حق فدراسیون هاست که بودجه خود را 
بخواهند. در بودجه متفرقه دست رئیس باز 
است. من قهرمان المپیک شدم ولی چیزی 
نخواستم اما باید حق مجموعه زیردستم را 

بگیرم. حرف که زدم، گفتند سهم خواه است. 
من به آقایان هیات اجرایی، به تک تک شما 
نقد دارم. دبیر افزود: بودجه قهرمانی در سال 
9۶، مبلغ ۳۳ میلیارد بوده و بودجه متفرقه 
۱۱ میلیارد. این بودجه الان باید به چه رقمی 
می رسید؟ من روی شاخص ها حرف دارم. 
مسئول مالی نباید در این مجمع صحبت 
کند بلکه حسابرس باید حرف بزند. رئیس 
فدراسیون کشتی تصریح کرد: شاخص ۱۰۰۰ 
گذاشتید، تکواندو 999 شده بودجه اش را 
گرفته نوش جانش، اما چرا کشتی که ۱۸۰۰ 
را رد می کند نگه می دارید؟ آقای کیکاووس 
سعیدی غیرواقع حرف می زند، آقای نوبخت 
به فدراسیون ما آمد و 7 و نیم میلیارد به ما داد، 
ما از ترسمان گفتیم به کمیته بدهید که آنها به 
ما بدهند. بعد آقای کیکاووس سعیدی آن را 
جزو اضافه تخصیصی به کشتی می گذارد. کجا 

22۵ درصد دادید؟
 پاسخ صالحی امیری

صالحی امیری در توضیح اعتراض دبیر 
گفت: مجموع بودجه مصوب ۱۴۰۰، مبلغ 2۱۶ 
میلیارد است که ۱۴۴ میلیارد ردیف اصلی 
است و ۵۰ میلیارد برای برگزاری رویداد است 
که حدود ۳۰ میلیارد ارز گرفتیم و بقیه اش 
هزینه هواپیما و البسه و سایر هزینه ها شد. 

حدود ۵۰ میلیاردتومان بودجه قهرمانی بود که 
پرداخت شد. ۴۴ میلیارد را ندادند. او ادامه داد: 
اکنون ۱۸۰ میلیارد را برای سه رویداد ۱۴۰۱ 
درخواست کرده ایم که خارج از بودجه کمیته 
ملی المپیک است. تا الان نیز ۳9 درصد مازاد 
بر مصوبه به فدراسیون ها تخصیص داده ایم. 
الان هم منتظر هستیم که آخر تخصیص خود 

را در اسفند بدهیم.
 پای »خادم« هم به میان آمد! 

در ادامه دبیر خطاب به باقرزاده رئیس 
فدراسیون شمشیربازی تصریح کرد: سال 9۶ 
بودجه کشتی ۵ میلیارد بود که من نایب رئیس 
بودم. شما اول سال کردید 2 میلیارد، من حال 
خادم را گرفتم یا شما؟ ذهن من مثل کامپیوتر 
است و همه چیز را ضبط می کند. باقرزاده 
گفت: خود شما گفتید به کشتی نباید بدهید. 
یک روز در هیات اجرایی که آقای هاشمی 
رئیس کمیته بود و آقای دبیر نایب رئیس بود، 
من و علیپور هم عضو هیات اجرایی بودیم یک 
روز نشد که دعوای ایشان را با خادم نداشته 
باشیم. هر روز جروبحث بود. من یک سوال 

دارم کسی جواب من را نداده است. 
 رفتن وزیر

در حالی که بحث های روسای فدراسیون ها 
و اعضای کمیته ملی المپیک در مجمع کمیته 

ملی المپیک بالا بود، سیدحمید سجادی، وزیر 
ورزش وجوانان سالن آکادمی را ترک کرد. 
برهمین اساس پولادگر، معاون وزیرورزش 
به دلیل  سجادی  گفت:  خصوص  این  در 
اینکه با چند تن از نمایندگان جلسه داشت، 

عذرخواهی کرد و زودتر رفت. 
 اشتباه؟

فدراسیون  رئیس  باقرزاده   . . . ا فضل 
شمشیربازی و عضو هیات اجرایی بیان کرد: 
ما در اساسنامه جدید یک اشتباه داشتیم، 
می توانستیم بگوییم آیین نامه توسط مجمع 
تصویب شود نه اینکه تصویب نهایی را به کمیته 
بین المللی المپیک بکشانیم به خصوص اینکه 
انتخاب دبیر و خزانه دار طبق اساسنامه در 
حوزه اختیارات رئیس کمیته شده است. حالا 
اشتباه کردیم  و انتخابات ۱7 اسفند لغو  شد، 
حق نیست به خاطر تعویق انتخابات به اعضای 
هیات اجرایی مانند رحیمی توهین شود، همه 
ما یک روز از ریاست فدراسیون ها می رویم 
باید حرمت ها حفظ شود. باور کنید رای دادن 
در مجمع دلی است نه از اجبار، حالا هم باید 
اول تکلیف آیین نامه مشخص شود بعد زمان 
انتخابات را مشخص کنیم. نظر من بر این است 
IOC به راحتی و مثل آب خوردن آیین نامه را 
تایید کند و قبلا هرچه فرستادیم خیلی زمان 
برد. چون بازی های مهمی پیش رو داریم بعداز 

بازی های آسیایی انتخابات را برگزار کنیم. 
 تاریخ مجمع 

در مجمع کمیته ملی المپیک در مورد 
تاریخ برگزاری انتخابات این کمیته رای گیری 
شد که ۱7 نفر رای برای انتخابات در بهار رای 
دادند و 22 نفر نیز به برگزاری انتخابات بعداز 
بازی های آسیایی رای دادند که در نهایت قرار 
شد انتخابات بعداز بازی های آسیایی و در 
مهرماه برگزار شود. صالحی امیری در مورد 
اساسنامه گفت: بعداز تصویب اساسنامه قرار 
شد ۱7 اسفند برگزار شود که برخی گفتند 
شما اعلام کردید باید آیین نامه انتخابات به 
تصویب مجمع برسد و امروز تصویب کنید و ما 
به IOC ارسال کنیم. اگر همه این روال انجام 
شود، ما زودتر از خردادماه نمی توانیم انتخابات 

را برگزار کنیم. 

در روزهای گذشتـــه دروازه  بانان سابـــق 
پرسپولیس در خصوص عملکرد »حامد لک« 
صحبت کرده اند. این بار نوبت به »مهـــدی 

واعظی« رسید. 
 شما علت افت »لک« را به خاطـر داود 

فنایی عنوان کردید!
 ملاک بنده به عنوان کسی که سال ها فوتبال 
بازی کرده، استوری و مصاحبه دروازه بان پیشین 
پرسپولیس نیست. من اعتقاد دارم نماینده 
این بازیکن برای آنکه باردیگر سرنوشت این 
دروازه بان را با پرسپولیس گره بزند، چنین 
خط خبری را ایجاد کرده است. رادوشویچ در 
پرسپولیس استراحــت می کرد، به بهانه های 
مختلف به تعطیلات متعدد می رفت و همچنین 
دچار اضافه وزن شده بود. اگر بخواهم از لحاظ فنی 
در مورد »لک« صحبت کنم، باید بگویم دروازه بان 
اول تیم یحیی گل محمدی دچار افت روحی شده 
است. او کیفیت بالاتری نسبت به »رادو« دارد و از 
لحاظ فنی آماده تر است ولی مشکل »لک«، بعُد 

روحی و روانی است. 
 به هرحال مدت هاســت »لــک« 

دروازه بان شش دانگ نبوده! 
افت روحی لک بر عملکرد فنی او بسیار غالب 
شده است، این اتفاق از بازی ابتدای فصل با الهلال 
شروع شد و تا به حال ادامه پیدا کرده است. من 
در تمرینات پرسپولیس حضور ندارم تا بخواهم 
کیفیت مربیگری داود فنایی را بررسی کنم اما 
شواهد می گوید کیفیت دروازه بانان پرسپولیس 
رو به افول است. نباید فراموش کنیم مربی 
دروازه بان ها نمی تواند کار خاصی برای دروازه بانی 
که ۳۰ ساله است انجام دهد. اگر لک جوان بود 
می توانست تغییر سبک بدهد اما چنین اتفاقی در 
حال حاضر ممکن نیست. حامد لک مشکل بازی 
با پا داشت و هرچه جلوتر رفتیم، مسائل روحی 
روانی باعث افت بیشتر او شد. او پس از گلی که 
مقابل صنعت نفت خورد، از ظاهرش مشخص بود 
که فشار شدیدی را متحمل شده و این فشار از 
قاطبه هواداران، سرمربی یا مربی دروازه بان ها 

نیست بلکه خودش در این زمینه نقش دارد. 
دروازه بانان  معـــدود  از  »لک«   

پرسپولیس است که به تیم ملی نرسیده!
 از دلایل موفقیت دروازه بان ها رسیدن به 
درجات بالاتر است. بازیکنی که در پرسپولیس 
و استقلال حضور دارد، برای حضور در تیم ملی 
بخت به  مراتب بیشتری از دیگر تیم های داخلی 
دارد. حامد لک اگر نتوانسته به تیم ملی برسد، 
باید با تمرینات بیشتر و اشتباهات کمتر خود 
را به سرمربی این تیم اثبات کند اما او با وجود 
اینکه بازیکن باتجربه ای است، مسائل غیرفنی 
را در عملکردش دخیل کرده است. لک می تواند 
انگیزه اش را افزایش دهد ولی با ادامه چنین 
روندی به خودش و پرسپولیس لطمه می زند. 
او ظرفیت های لازم برای درخشیدن را دارد. 
حامد لک چندین ماه است که از لحاظ ذهنی 
درگیر شده است. حضور در پرسپولیس تفاوت 
چندانی با تیم ملی نمی کند چون این باشگاه 
میلیون ها هوادار دارد و شرایط این تیم با تیم های 
دیگر، اگر استقلال را از دیگر تیم ها جدا کنیم، 
متفاوت است. حامد لک باید در فضای مجازی 
بیشتر رفتار خود را کنترل کند و وارد بسیاری از 

حرف وحدیث ها نشود. 

گفـــتوگـــو

دومی »فصیحی« در مسابقات  
»صربستان«

ایسنا: دونده سرعتی ایـــران در مسابقات 
داخل سالن صربستــان دوم شد. فرزانــه 
فصیحی، دونده سرعتی ایران که سهمیه دوی 
۶۰ متر داخل سالن جهان را هم کسب کرده 
است، در تور جهانی سطح نقره ای صربستان 
شرکت کرد و دوم شد. او در ماده دوی ۶۰ متر 
رکورد 7.۳۱ را به ثبت رساند و پس از دونده ای 
از ایتالیا در جایگاه دوم قرار گرفت. فصیحی 
اواخر اسفند ۱۴۰۰ در مسابقات داخل سالن 
جهان شرکت می کند. او و حسن تفتیان دیگر 
دونده سرعتی دو نماینده ایران در مسابقات 
داخل سالن جهان هستند که در ماده دوی ۶۰ 

متر رقابت خواهند کرد. 

خارجازمستطیلسبز

مهدی واعظی: 
 مشکل »لک«

  روحی و 
روانی است

خـــبر
 »اسکو« ارزا ن ترین مربی 

در جام جهانی! 
سرمربی تیم ملی فوتبال ایران در رده بندی 
دستمزدی مربیان راه یافته به جام جهانی 
قطر، در جایگاه آخر قرار دارد. سایت »توتال.

اسپورتال« در گزارشی دستمزدهای مربیان 
تیم های راه یافته به جام جهانی 2۰22 قطر 
را فاش کرد که بر این اساس هانسی.فلیک 
سرمربی تیم ملی فوتبال آلمان با دستمزد 
سالیانه 7.۰۸ میلیون دلار در صدر این 
فهرست جای دارد. قرارداد این مربی آلمانی 
با اتحادیه فوتبال آلمان تا سال 2۰2۴ اعتبار 
دارد. تیته سرمربی برزیل و دیدیه.دشان 
سرمربی فرانسه در رده های دوم و سوم این 
رده بندی جای دارند. دراگان.اسکوچیچ 
سرمربی تیم ملی ایران هم با دستمزد سالیانه 
۶۸۰ هزار دلار در رده آخر و هجدهم این 

رده بندی ایستاده است. 

تاریخ انتخابات مشخص شد 

معرکه »دبیر« در مجمع کمیته ملی المپیک 

      بازگشت
در شرایطی که کاسیمیرو و فرلاند مندی از بازی رئال و 
پاری سن ژرمن  محروم هستند، غیبت کروس می توانست 
اتفاق تلخی دیگر برای رئال باشد اما او در تمرین رئال بدون 

مشکل تمرین کرد. 

        رسمی
به گزارش سایت باشگاه استقلال، رافائل.سیلوا مدافع 
برزیلی 29 ساله، پس از حضور در باشگاه استقلال و دیدار 
با مصطفی آجورلو مدیرعامل این باشگاه، قرارداد رسمی 

خود را به امضا رساند.

              خیریه 
در حاشیه تمرین شاگردان مهدی تارتار، طی مراسمی 
با حضور اعضا خیریه توان خواهان ذهنی، سه دستگاه 
ویلچر و لباس تیم ذوب آهن اصفهان اهدا و از این 

عزیزان تقدیر شد. 

ت
شــ

سنو
عک

 سرمربی تیم فوتبال رئال مادرید امیدوار است شاگردانش 
در بازی برگشت مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا 
بهترین بازی فصل خود را به نمایش بگذرد. کارلو آنچلوتی 
که تیم تحت هدایتش در دوربرگشت از مرحله یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان اروپا پذیرای پاری سن ژرمن خواهد بود، 
گفت: در چنین بازی هایی به چیزهای زیادی نیاز است که 
مهم ترین آن آمادگی به لحاظ روانی و اشتیاقی است که ما 
داریم. ما می توانیم در این بازی از حمایت هواداران مان لذت 
ببریم که این خیلی مهم است. انگیزه بالا و ذهنیت تیم برای 
این بازی خیلی اهمیت دارد. سرمربی تیم فوتبال رئال مادرید 
در بخش دیگری از صحبت هایش اظهارکرد: برنامه ما برای 
بازی پیش رو تنها مهار امباپه، نیمار یا مسی نیست، بلکه مهار 
کل بازیکنان خوب پاری سن ژرمن است. برنامه ما این است 
زمانی که صاحب توپ هستیم، بازی مدنظرمان را ارائه کنیم و 
زمانی که بدون توپ هستیم، راه نفوذ را به روی PSG ببندیم 
و در تمام 9۰ دقیقه سخت تلاش کنیم. کارلتو در بخش 
دیگری از صحبت هایش با اشاره به رهایی ستاره فرانسوی 
پاری سن ژرمن از بند مصدومیت، تصریح کرد: من خودم 

فوتبالیست بوده ام و همیشه آرزو دارم که 
بازیکنان دچار مصدومیت نشوند. امباپه 
حالا این فرصت را دارد که بازی کند و 
ما باید خود را با این تصور که او برای 

PSG بازی خواهد کرد، برای این بازی 
آماده کنیم. وی همچنین در واکنش 

به این موضوع که هواداران رئال مادرید 
خود را آماده استقبال گرم از امپابه - 

بازیکنی که گفته می شود در پایان 
فصل به کهکشانی های ملحق خواهد 
شد - می کنند، اضافه کرد: تاریخ 
سانتیاگوبرنابئو به ما می گوید که 
بازیکنان بزرگ همیشه در این 
ورزشگاه تشویق شده اند و اگر 
چنین اتفاقی درباره امباپه هم 

بیفتد، آن را درک خواهم کرد. 

بیــنالمــلل


